

REUNIÓ CELEBRADA ENTRE L'AJUNTAMENT I L'ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DE PORTO CRISTO, DIA 7 D'AGOST A L'OFICINA MUNICIPAL DE PORTO CRISTO

Hi assisteixen per part de l'ajuntament en Miquel Oliver, Antònia Llodrà, Ferran Montero i Júlia Acosta. Per part de l'Associació de Veïns, en Kiko Gil, en Maties Servera i Pep Barrull

Es tractaren el següents punts i a petició de l'Associació de Veïns, així com les respostes

1. TEMA MOBILITAT..

El batle deixà clar que aquest estiu no hi haurien canvis. Tot pendent de l'informe de Costes pel tema de la Costa d'en Blau. Respecte al pas del busos pel c/ Sant Lluís i carret. Coves i que estan generant uns embusos generals, informen que s'han reduït freqüències de les línies per descongestionar la zona. El batle va plantejar posar uns semàfors per regular el pas dels busos. L'Associació va insistir en la necessitat que hi hagi parades dels busos TIB a baix i per això han de passar per la Costa d'en Blau. El batle va dir que en finalitzar l'estiu en tornàriem a xerrar, i en tenir la resposta de Costes.

2. APARCAMENTS.

El OGOU preveu que en aquesta legislatura s'ampliï la zona destinada a aparcaments que hi ha a la carret. Coves. Igualment s'estudiarà la possibilitat de zones rústiques d'aparcaments a les entrades del poble. El batle deixà clar que no és fàcil ja s'hauria de modificar el PGOU.

3. SENALITZACIÓ DELS APARCAMENTS

L'Associació demana que es senyalitzin els aparcaments des de les entrades del poble. De totes formes n'Antònia Llodrà comenta que s'han fet millores en la senyalització de pàrquings. El batle no vol conduir tots els cotxes a la zona de 1^a línia.

4. MESA DE TURISME

Na Júlia afirma que el setembre es posarà en marxa d'acord amb el reglament aprovat. En quant al tema del "derelict" ja tenen els doblers i el projecte tira endavant.

5. PROBLEMA DE LA PÈRDUA D'ARENA A LA PLATJA

L'Associació veu necessari que l'ajuntament es faci un estudi d'aquest problema, i es sol·liciti a Costes que ho estudiï i es miri quina és la causa d'aquesta gran pèrdua d'arena. El batle ja ha fet la proposta a Costes. Que en la reunió amb la Presidenta ho va plantejar, i que la UIB farà un estudi.

6. NECESSITAT DE REPINTAR LA SENYALITZACIÓ HORITZONTAL

N'Antònia assegura que la brigada ho farà en acabar l'estiu

7. PLAÇA DEL SOL I LA LLUNA

El batle té clara l'actuació que cal fer i es farà. L'Associació deixà clar que es va fer un Procés Participatiu i les propostes són a l'ajuntament.

8. RECUPERACIÓ DEL PUNT VERD

Es preveu la seva obertura devora la depuradora, no se sap quan es farà. El definitiu serà al polígon de serveis devora l'institut.

9. ESCOLETA DE 0 A 3 ANYS I SALA D'ACTES

Està previst que l'escoleta es farà, i la Sala d'Actes amb posterioritat. No hi ha terminis

10. LLOC PER IMPARTIR UNA FP D'EMBARCACIONS

No es disposa de local

11. LIMITADORS DE VELOCITAT AL BARRI DE SA TORRE

Es preveu que es faran d'obra però no hi ha terminis. La petició dels limitadors ve del mai de 2020, reiterada el 2021 i el 2023

12. CLAVEGUERAM 1ª LÍNIA

L'Associació demana si ja s'ha encomanat el projecte, és un tema molt urgent. La resposta del batle és que aquest tema va lligat a l'ampliació de la depuradora i en tot cas no es durà a terme abans del 2025

13. OBRES DE PORTS AL C/VERÍ

L'Associació demana perquè no feren les propostes presentades per Junta de Ports. La resposta és que no estava prevista una plataforma

14. EMPEDRAT C7 MAR

L'Associació denuncia el seu deteriorament. N'Antònia respon que s'asfaltarà la part central

15. BOQUES DE FEMS PLAÇA ALJUB

Es retiraran les boques que ja estan inutilitzades i precintades

Donat que començava la reunió de la Junta de Districte, es donava per acabada la reunió i que continuaria per tractar la resta de punts fins al 26è

La reunió es repren el dia 20 de setembre, per part de l'ajuntament hi ha n'Antònia Llodrà i excusa el batle, per part de l'Associació hi són en Kiko, n'Olímpia i en Pep

16. RECOLLIDA DE FEMS I NETEJA

N'Antònia comenta que havia convocat una reunió amb la restauració del c/ Verí (un dels punts negres en la recollida), tots havien confirmat l'assistència però només se'n va presentar un.

A mitjants d'octubre comença la nova contrata i s'amplia per 2 anys la mateixa empresa. El porta a porta s'amplia del c/ Sureda fins el c/ Mar. Hi haurà més neteja amb aigua dels carrers, i la granadora passarà 7 dies a la setmana. N'Antònia proposa una campanya publicitària més agressiva perquè la gent se conscienciï. Els contenidors de jardineria desapareixeran i qui en vulgui tenir-ne haurà de fer una sol·licitud i se l'hi col·locaran davant ca seva i quan estarà ple haurà de donar avís i el vendran a cercar.

L'Associació planteja que no basten aquests canvis, i que per acabar amb l'incivisme cal vigilar amb inspectors i començar a multar

17. EL MANTENIMENT DE L'ESPAI PÚBLIC NO FUNCIONA

N'Antònia afirma que la brigada torna a dependre de Porto Cristo, i en aquest moment s'està recuperant el material. Hi ha faroles a mig muntar a l'avin, Joan Servera Camps. Estan pendents els toldos que es posaran a la plaça Ses Comes, està previst però han d'arribar els nous. S'ha fet requeriment a Miquel Àngel Nadal perquè arregli el petit passeig que hi ha de ca seva fins al Flamingo, en el cas que no faci en el temps requerit serà l'ajuntament que ho faci i se li cobrarà la feina. En quan al petit bosc de la zona del Flamingo s'està embellint i es posaran uns bancs, i també a

la zona on ara hi ha els contenidors a la plaça de s'Aljub.

18. PRIORITATS EN LA POLICIA LOCAL

A dia d'avui hi ha 30 agents de policia local i per tant torna a haver-hi UTC. Se'ns informa com a prioritats a tenir en compte el no aparcar en les línies grogues, vigilància de cans i l'Associació demana aturar el renou de les motos.

19.URGÈNCIA EN EL SOLAR PER CONSTRUIR LA NOVA ESCOLA

N'Antònia ens diu que està programat per 2n quadrienni de l'execució del PGOU, es a dir a 8 o 9 anys. L'Associació exposa que amb aquestes xifres no serà possible encabir tots els alumnes i demana una revisió dels terminis del PGOU. Això vol dir que es tornarà a l'ús dels barracons.

20. PROJECTE RIVET

Els terrenys del Rivet, que segons el PGOU han de ser de titularitat pública i fer un parc, també es preveu que sigui en el 2, quadrienni de l'execució del PGOU.

21. PLA DE VORERES (ACERES)

L'Associació demana un "pla de voreres" a quatre anys, no es pot continuar així. N'Antònia hi està d'acord. L'Associació també demana que es llevin les postenses que hi ha a diversos carrers i que estan al mig de les voreres, dificultant el pas dels vianants.

L'execució de l'obra d'aving. Pins i que no està licitada, és difícil per manca de temps, l'obra hauria d'estar recepcionada el 25/04/2024 i que té un cost de 527.000 euros. L'ajuntament ha demanat una pròrroga

Aving. Joan Amer té un any de pròrroga

C/ Sant Lluís. Es farà ara amb un cost de 70.000 euros, hi ha un mes d'execució C7 Major. Els imbornals ja estan oberts i l'aigua va al mollet passant per dos col·lectors

22.Es les postenses de fustadel c/ Colom, tot el cablejat està soterrat i no s'havien connectat perquè un veïnat no ho deixava. El problema està solucionat i es farà

23. MILLORA DE L'ENLLUMENAT PÚBLIC

L'Associació demana que es canviïn les lluminàries a fi d'augmentar la potència.

N'Antònia afirma que les faroles actuals no ho permeten

24. PLANTAR ARBRES

L'Associació demana que s'acabi el c/ Migjorn, fa molts anys que només hi ha mig carrer. Se'n podrien plantar a Palos de Moguer. L'Associació, a proposta d'un professor de l'institut, demana que es miri de quina manera es podria fer una arbreda a la plaça davant l'institut

25. PAPERERES

L'Associació demana que es posin papereres

26. CASAL DE JOVES

L'Associació demana que es faci alguna cosa pels joves del poble, com un Casal de Joves. N'Antònia afirma que ho faran on hi havia abans la policia local, però s'ha de mirar ja que cal fer una inversió

27. ALTRES

N'Antònia afirma que el carrer davant la Caixa serà només d'un sol sentit

Es farà una reordenació del c/ Villalonga, Gual a fi de posar més aparcaments de motos davant els passos de vianants per donar visibilitat als peatons quan reuin el carrer

28. INFORMACIÓ RESPECTE A...

L'Associació demana que es faci públic el pacte de govern entre Més i AIPC

L'Associació demana si Porto Cristo tindrà pressupost propi, n'Antònia diu Sí